

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: RUMM FINANCIAL BROKERAGE Date: 28-07-2025 10:20:23 AM Subject: Cancellation of Forex trading license</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: رم للوساطة المالية التاريخ: AM 10:20:23 2025-07-28 الموضوع: الغاء ترخيص التداول بالبورصات الاجنبية</p>
<p>According to letters sent by the company approving the request to cancel the license of the financial broker on behalf of others to trade on foreign stock exchanges, kindly be informed that the license of the financial broker on behalf of others to trade on foreign stock exchanges has been cancelled pursuant to the letter of the Securities Commission No.3/3/02145/25 dated 27/07/2025.</p>	<p>بناءً على الكتيب المرسل من الشركة بالموافقة على طلب الغاء ترخيص الوسيط المالي لحساب الغير للتداول في البورصات الاجنبية ، يرجى العلم بأنه تم الغاء ترخيص الوسيط المالي لحساب الغير للتداول في البورصات الاجنبية بموجب كتاب هيئة الاوراق المالية رقم 25/02145/3/3 تاريخ 2025/07/27 .</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: orayb al- najjar</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: orayb al- najjar</p>